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PROTOKÓŁ  Nr  X/ 2015 

Z ODBYTEJ  X  SESJI 

RADY  MIEJSKIEJ  SIERPCA 

w dniu  24 czerwca  2015r. 

 
 

Sesja  Rady Miejskiej  odbyła się  w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Sierpcu.  

Rozpoczęła się o godz. 1000, a  zakończyła o godz. 14.00. 

 

W obradach uczestniczyli: 

 

- Radni  Rady  Miejskiej  w ustawowym składzie  - 15 radnych, 

zgodnie  z   listą  obecności  stanowiącą   załącznik nr  1  do nin. protokółu. 

 

- Przewodniczący Zarządów Osiedli: patrz: lista obecności zał. nr 2   do protokołu 

oraz: 

-  Jarosław Perzyński       -  Burmistrz Miasta 

-  Katarzyna Joniak         –  Skarbnik Miejski 

-  Barbara Wojciechowska-Dobies  - Sekretarz Miejski 

-  Marcin Zasadowski      -  Radca Prawny UM 

-  Dyrektorzy jednostek oświatowych i kulturalnych oraz prezesi Spółek Miejskich  

-  Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego 

-  media 

 

Obradom przewodniczyła  Pani  BARBARA WIERZBICKA – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej. 

 

Sekretarzem  obrad  została radny KRZYSZTOF RUDOWSKI. 

 

 

Do punktu 1-go  -  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca obrad  powitała wszystkich radnych i osoby zaproszone.  

Obrady rozpoczęto odsłuchaniem hejnału Miasta Sierpca. 

Następnie stwierdziła na podstawie listy obecności, że  w  sesji  uczestniczy 15 

radnych, w związku z  czym Rada  może  obradować  i podejmować prawomocne 

uchwały. 

 

Przed uchwaleniem porządku obrad  Pani Barbara Wierzbicka – Przewodnicząca 

Rady Miejskiej, Pan Dariusz Malanowski – Wiceprzewodniczący RM i Pan Jarosław  

Perzyński – Burmistrz Miasta – wręczyli Pani Joannie Bilskiej – Naczelnikowi Wydziału 

Oświaty UM , list z podziękowaniem za wieloletnią i owocną współpracę,  w związku 

z Jej  przejściem na emeryturę. 

 

Do punktu 2 -go – Przyjęcie porządku dziennego obrad. 

 

Przewodnicząca obrad  poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt porządku 

dziennego obrad  wraz z zaproszeniem na sesję.        Zał. nr 3. 

Pani Przewodnicząca  poprosiła radnych o wprowadzenie autopoprawki do 

porządku, jako p. 30 - tj. projekt uchwały ws utworzenia obwodu głosowania w 

Szpitalu Powiatowym w Sierpcu w związku z ogłoszonym Referendum 

Ogólnokrajowym na dzień 6 września 2015r. 
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Pan Burmistrz poprosił o wprowadzenie zmiany w projekcie uchwały punkt 27 

porządku – zamiast wyrazu „Dzierżawy”  winno być „Najmu”. 

Poprawka przegłosowana i przyjęta jednogłośnie. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała  porządek obrad po powyższych zmianach i 

zarządziła głosowanie. 

  

Rada Miejska przyjęła następujący porządek dzienny obrad do  realizacji  (ZA- 12,  

wstrzymało się 3 radnych): 

 

 1. Otwarcie  i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

 3. Przyjęcie protokołu z IX  sesji   z 29.04.2015r. 

 4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady, przewodniczących komisji. 

 5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej RM w I półroczu bieżącego roku. 

 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 8. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania budżetu miasta za 2014r. 

 9. Uchwała RM ws zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014r. 

10. Uchwała RM ws  absolutorium dla Burmistrza Miasta z tytułu wykonania budżetu  

      za 2014rok     

                          -  Opinia Komisji Rewizyjnej RM . 

                          -  Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

11. Uchwała ws przyjęcia Regulaminu przyznawania wyróżnień przez Radę Miejską  

      Sierpca. 

12. Uchwała RM ws przyznania medalu „Zasłużony dla Miasta Sierpca” ( 2 wnioski). 

13. Uchwała RM ws powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników do 

      sądów powszechnych. 

14. Uchwała RM ws zm. Uchwały ws przystąpienia Gminy Miasto Sierpc do  

      Stowarzyszenia pn. Lokalna Grupa Działania „Sierpeckie Partnerstwo”. 

15. Uchwała RM ws wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości przy  

      ul. Żeromskiego w trybie bezprzetargowym na okres 1 roku. 

16. Uchwała RM ws zm. Uchwały nr 53/IX/2015 ws wyrażenia zgody na kontynuację  

      dzierżawy nieruchomości przy ul. Kolejowej. 

17. Uchwała RM ws wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości przy  

      ul. Wiosny Ludów na okres dwóch miesięcy.  

18. Uchwała RM ws sprzedaży nieruchomości niezabudowanych w drodze przetargu 

      ustnego nieograniczonego przy ul. Paderewskiego. 

19. Uchwała RM ws zm. Uchwały z 2007r. o utworzeniu jednostki budżetowej pn.  

      Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Sierpcu. 

20. Uchwała RM ws zm. Uchwały z 25.02.2015r. ws udzielenia pomocy rzeczowej dla  

      Województwa Mazowieckiego 

21. Uchwała RM ws uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi  

      oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Sierpc na rok 

2015”. 

22. Uchwała RM ws zm. Uchwały ws ustalenia sieci publicznych przedszkoli i  

      oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez  

      Miasto Sierpc. 

23. Uchwała RM ws określenia regulaminu otwartego konkursu ofert oraz kryteriów  

      wyboru ofert na zapewnienie możliwości korzystania z wychowania  

      przedszkolnego w niepublicznych przedszkolach i niepublicznych innych  

      formach wychowania przedszkolnego. 

24. Uchwała RM ws   skargi na Dyrektora SP nr 3. 

25. Uchwała RM ws   skargi na Dyrektora MOPS. 
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26. Uchwała RM ws udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa   

      Mazowieckiego. 

27. Uchwała RM ws wyrażenia zgody na kontynuację najmu części  

      nieruchomości SP3  na okres 10 lat. 

28. Uchwała RM ws określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania  

      ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

      przypadających Gminie Miasto Sierpc lub jej jednostkom podległym oraz  

      warunków dopuszczalności  pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga  

      stanowić będzie pomoc publiczną. 

 

29. Uchwała RM ws zwolnień od podatku od nieruchomości oraz określenia  

      warunków udzielania pomocy de minimis dla przedsiębiorców tworzących  

      inwestycje na terenie Miasta Sierpc. 

30. Uchwała RM ws utworzenia obwodu głosowania w Szpitalu Powiatowym w 

      Sierpcu. 

31. Uchwała RM ws zmian w budżecie Miasta 2015r. 

32. Sprawozdanie z działalności MOPSu za 2014r. 

33. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za 2014r. 

34. Sprawy różne. 

35. Komunikaty. 

36. Zamknięcie obrad. 

 

 

Do punktu 3-go  -  Przyjęcie protokołu  z  IX sesji . 

 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że protokoły z IX zwyczajnej z 29.04.2015r. 

znajduje się do wglądu w sekretariacie obrad. Każdy radny może się z nim zapoznać 

i do czasu zakończenia sesji wnieść swoje uwagi.  

Jeśli do zakończenia sesji nikt z radnych nie wniesie uwag do protokołu, wówczas 

zostanie przyjęty do aprobującej wiadomości. 

 

Do punktu 4-go - Informacje i komunikaty. 

 

Pani Barbara Wierzbicka – poinformowała, że zgodnie z § 26 pkt 3 i 4  Statutu Miasta 

w dniu 8 czerwca 2015r. zawiązał się  8-osobowy  Klub Radnych Miejskich „WSPÓLNIE 

DLA SIERPCA”.  

Wniosek o zawiązaniu Klubu stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu sesji. 

 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że wpłynęło pismo z Centrum Jana Pawła II  

z Krakowa o nawiązanie współpracy z samorządem i o wsparcie finansowe budowy 

Centrum. 

Pismo stanowi załącznik nr 5  do protokołu sesji. 

 

Kolejne pismo gratulacyjne Marszałka Senatu RP Bogdana Borusewicza i Szefa 

Kancelarii Senatu oraz Kancelarii Prezydenta RP z okazji 25-lecia samorządu 

terytorialnego. 

Pismo stanowi załącznik nr 6  do protokołu sesji.  

 

Pan Wiesław Rypiński – przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Promocji poinformował, że w dniu 29 czerwca 2015r. odbędzie się 

posiedzenie wyjazdowe Komisji w Ciepłowni Sierpc. 

 

Pan Zbigniew Długokęcki – poinformował o pracy Komisji Bezpieczeństwa, Ładu, 

Porządku Publicznego i Komunikacji w okresie między sesjami. 
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Informacja stanowi załącznik  nr 7  do prot. Sesji.  

 

 

Pan Krzysztof Skrzyński – poinformował o pracy Komisji Oświaty, Kultury, Opieki 

Społecznej i Zdrowia w okresie między sesjami. 

 

 

 

Do punktu 5-go – Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w I półroczu 2015r. 

 

Pan Krzysztof Rudowski  - przewodniczący Komisji poinformował o pracy Komisji 

Rewizyjnej w I półroczu 2015r. 

Sprawozdanie załącznik nr 8 do nin. protokołu.  

 

 

Do punktu 6 -go – Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Radna Barbara Gil – złożyła na piśmie 10 interpelacji i zapytań, które dot. : 

- możliwości korzystania przez dzieci z boisk w czasie wakacji; 

- uporządkowania boiska przy rzece Sierpienicy; 

- stanu rozmów nt. pozyskania boiska przy LO, by dzieci mogły z niego korzystać; 

- braku nasadzeń kwiatów na skwerze przy fontannie k. poczty; 

- ukwiecenia parku im. Solidarności; 

- kosztów podświetlania kościołów; 

- terminu gwarancji na schody od Narutowicza; 

- 6 zapytań dot. różnych spostrzeżeń radnej; 

- dot. szacunku dla władzy; 

- członkostwa radnego w komisji Rewizyjnej. 

Interpelacje są zaewidencjonowane w teczce interpelacji od poz. 42 – 51. 

Interpelacje są załączone  do protokołu sesji  pod poz. 9 . 

 

Radny Wiesław Rypiński – proszę o wyjaśnienie tematu z zakresu odbioru nieczystości 

komunalnych. 

 

Radny Zbigniew Długokęcki – od dłuższego czasu nie działa sygnalizacja świetlna 

na skrzyżowaniu Konst. 3 Maja z Narutowicza. 

Co z rozbudowa na dworcu PKS? 

 

Radna Małgorzata Kisielewska – na jakim etapie jest sprawa planowanej budowy 

Kauflandu przy Płockiej? 

 

Radny Marek Chrzanowski – sprawa uhonorowania dzieci biorących udział w 

konkursie wiedzy o samorządzie terytorialnym, to że były nagrody dla szkół to nie 

wszystko, a gdzie są dzieci, które poświęcały swój czas i przygotowywały się do tego 

konkursu. One powinny również otrzymać drobne upominki, nie zostały wymienione 

nawet ich nazwiska. 

Pytanie drugie – jaka jest sytuacja sierpeckiego szpitala, czy faktycznie jest tak źle? 

 

Radny Krzysztof Skrzyński – jakie są koszt materiałów kopiowanych i dostarczanych 

dla Radnych? 

 

Radny Krzysztof Rudowski – sprawa kanalizacji sanitarnej , czy sp. Empegek planuje 

podciągnięcie kanalizacji do ulic 
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Radny Dariusz Malanowski – wiemy, że dyrektorzy placówek oświatowych będą 

przejmowali swoje nieruchomości w trwały zarząd. Jakie będą ciążyły obowiązki na 

dyrektorach w związku z tym. 

 

Pani Przewodnicząca zarządziła przerwę w obradach od godz. 11:00  do  11:15. 

Do punktu 7-go – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Temat dot. odbioru nieczystości komunalnych wyjaśnił Pan Rafał Kluska – dyrektor 

ZGKiM. 

 

Pan Jarosław Perzyński – Burmistrz Miasta – nieczynna sygnalizacja świetlna – droga 

powiatowa,  temat zgłoszony Zarządowi Powiatowemu Dróg.  

Odnośnie rozbudowy dworca PKS – odbyła się jedna wizyta z przedstawicielami PKS, 

przedstawili swoja koncepcję rozbudowy, wnieśliśmy swoje uwagi  i czekamy. 

Sprawa Kauflandu przy Płockiej – zmniejszyli powierzchnię obiektu, procedura 

rozpoczęta  od nowa, wystąpiliśmy do MZDW o opinię ws wyjazdu na ulicę Płocką. 

Sprawa uhonorowania dzieci biorących udział w konkursie wiedzy o samorządzie – 

dzieci wiedziały, że za udział w konkursie zgodnie z regulaminem, nagroda jest dla 

szkoły, nie planowano nagród indywidualnych. Niemniej po interwencji radnego, 

każde dziecko otrzymało suweniry promocyjne miasta. 

Spółka Empegek będzie kładła kanalizacje w miejscach, które będą tego 

wymagały i w zależności od gęstości zaludnienia. 

Po przejęciu nieruchomości w trwały zarząd Dyrektorzy będą mogli sami zawierać 

umowy i podpisywać, a nie Burmistrz,  jak do tej pory. 

Odnośnie sytuacji w szpitalu – miasto  wspiera szpital nie pobierają od nich podatku 

od nieruchomości, ponadto słyszałem, że ma powołany być zespół ds. ratowania 

szpitala. 

 

Na interpelacje złożone na piśmie udzielę odpowiedzi na piśmie.  Teczka interpelacji 

nr WO.0003. 

 

 

Do punktu 8. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania budżetu miasta za 2014r. 

 

Pan Jarosław Perzyński – złożył  Sprawozdanie z pracy Burmistrza w roku 2014  z 

wnioskiem o udzielenie absolutorium. Sprawozdanie obejmuje  realizację 

merytorycznych  zadań  przez poszczególne  jednostki budżetowe  i  Wydziały 

Urzędu Miejskiego. 

 

Radni nie mieli uwag do przedłożonego sprawozdania. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do protokołu sesji. 

 

 

Do punktu 9. Uchwała RM ws zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014r. 

 

Przewodnicząca obrad   powiedziała, że  podstawą do dyskusji  jest  obszerny 

materiał z wykonania budżetu miasta za 2014r., który Państwo Radni otrzymali, i  

z którym szczegółowo się zapoznali.  Sprawozdanie to dokładnie zostało 

przeanalizowane przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej.  
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Pani Katarzyna Joniak – Skarbnik Miejski – przedłożyła radnym projekt uchwały ws 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Miasta za 2014r. 

 

Radni nie mieli uwag ani żadnych pytań. 

Przewodnicząca obrad odczytała treść uchwały i poddała  ją pod głosowanie. 

 

O godz. 1200 Radny Jerzy Stachurski zwolnił się i nie uczestniczył w dalszych 

obradach. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie  (ZA – 14) 

 

UCHWAŁĘ  Nr 61/X/2015 

 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  za 2014r. 

Głosowało 14  radnych. 

Podjęta uchwała   stanowi  załącznik  nr  11   do nin. protokołu sesji. 

 

 

Do punktu 10 –go - Uchwała RM ws absolutorium dla Burmistrza Miasta z tytułu  

                                  wykonania budżetu za 2014r.  

 

Przewodnicząca obrad – poinformowała, że 31 marca 2015r. Burmistrz wydał 

Zarządzenie nr 37/WF/2015 i  przedłożył Radzie sprawozdanie z wykonania budżetu 

miasta  i  sprawozdania z wykonania planu finansowego samorządowych instytucji 

kultury za 2014r. 

Sprawozdanie to analizowała Regionalna Izba Obrachunkowa Zespół Zamiejscowy 

w Płocku. 

Przewodnicząca obrad odczytała  Uchwałę  nr  Pł.135.2015   Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Warszawie  z dnia 13 kwietnia  2015r. w sprawie  

wydania pozytywnej opinii  o przedłożonych przez Burmistrza Miasta Sierpca 

sprawozdaniach z wykonania budżetu za 2014 rok. 

 

Komisja Rewizyjna analizowała sprawozdania w dniu  22 maja 2015r.  

Obszerne Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2014r. znajduje się w teczce Komisji 

Rewizyjnej. 

Pani Przewodnicząca poprosiła  Pana Krzysztofa Rudowskiego – Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej o zapoznanie  Radnych z uchwałą  i opinią Komisji Rewizyjnej.   

 

Pan Krzysztof Rudowski – przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał  Uchwałę 

Komisji Rewizyjnej ws wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta z tytułu  

wykonania budżetu za rok 2014, a następnie z opinią w przedmiocie wykonania 

budżetu miasta za rok 2014. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przesłała powyższe materiały w dniu  26 maja 2015r. 

do Regionalnej Izby Obrachunkowej z prośbą o wydanie opinii o przedłożonym 

przez Komisję Rewizyjną wniosku. 

 

Pani Barbara Wierzbicka  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała Uchwałę  

Nr Pł. 223. 2013  Składu Orzekającego RIO w Warszawie z dnia 3 czerwca 2015r. w 

sprawie wydania  pozytywnej opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną  

Rady Miejskiej Sierpca  wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta Sierpca za 2014r. 
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Przewodnicząca obrad odczytała  treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr  62/X/2015 

w sprawie  udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Sierpca z tytułu wykonania 

budżetu za 2014rok. 

Na ogólny stan 15 radnych na sesji według listy obecności było 15 radnych. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 14 radnych. 

Powyższe materiały są załączone do protokołu – załączniki o nr 12. 

 

Pan Burmistrz  podziękował  Radzie za udzielenie absolutorium.  

 

 

Do punktu 11. Uchwała ws przyjęcia Regulaminu przyznawania wyróżnień przez  

                         Radę Miejską Sierpca na rzecz osób zasłużonych dla Miasta Sierpca. 

 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że celem niniejszej uchwały jest uregulowanie 

kwestii związanej z przyznawaniem wyróżnień na rzecz mieszkańców miasta Sierpca.  

Z tego względu podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne.  

Radni omawiali wszystkie projekty uchwał na przedsesyjnym spotkaniu w dniu 22 

czerwca 2015r. 

Uwag nie było do regulaminu. 

Przewodnicząca obrad odczytała uchwałę i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ Nr 63/X/2015 

ws przyjęcia Regulaminu przyznawania wyróżnień przez Radę Miejską Sierpca na 

rzecz osób zasłużonych dla Miasta Sierpca. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 13  do nin. protokołu sesji. 

 

 

Do punktu 12. Uchwała RM ws przyznania medalu „Zasłużony dla Miasta Sierpca” 

                         (2 wnioski). 

 

Pani Przewodnicząca  poinformowała, że wpłynął wniosek wraz z uzasadnieniem  – 

zgodnie z Regulaminem -  o przyznanie medalu „Zasłużony dla Miasta Sierpca”   

Pani Aleksandrze Malinowskiej. 

Komisja Weryfikacyjna zaopiniowała wniosek pozytywnie. 

 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodnicząca obrad odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ Nr 64/X/2015 

w sprawie przyznania Pani ALEKSANDRZE MALINOWSKIEJ A MEDALU „Zasłużony dla 

Miasta Sierpca”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Drugi wniosek    o przyznanie medalu „Zasłużony dla Miasta Sierpca”   dla Pana 

ZDZISŁAWA PESZYŃSKIEGO.  

Komisja Weryfikacyjna zaopiniowała wniosek pozytywnie – protokół Komisji w 

załączeniu. 

 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodnicząca obrad odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ Nr 65/X/2015 

w sprawie przyznania Panu ZDISŁAWOWI PESZYŃSKIEMU  medalu „Zasłużony dla 

Miasta Sierpca”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

 

Do punktu 13. Uchwała RM ws powołania zespołu opiniującego kandydatów na 

                         ławników do sądów powszechnych. 

 

 Pani Barbara Wierzbicka – Przewodnicząca Rady zapoznała z uzasadnieniem 

uchwały:     Zgodnie z pismem Prezesa Sądu Okręgowego w Płocku,  Rada Miejska 

w terminie do końca października 2015r. winna dokonać wyboru ławników do 

orzekania w Sądzie Okręgowym w Płocku – 2 osoby,     1osobę do orzekania   

w Sądzie Rejonowym w Sierpcu  oraz  1 osobę do orzekania w Wydziale Pracy  

i Ubezpieczeń Społecznych w Sądzie Rejonowym w Płocku na  kadencję lat 2016– 

2019. 

Z dniem 31 grudnia  2015r. kończy się obecna kadencja ławników.  

Termin zgłaszania kandydatów na ławników przez osoby uprawnione upływa  

z dniem 30 czerwca 2015r. 

Rada dokona wyboru ławników w pażdzierniku 2015r. 

 

Do pracy w Zespole zgłosili się radni: 

 

1. Wojciech Jaworowski 

2. Małgorzata Kisielewska 

3. Dariusz Malanowski 

4. Barbara Gil 

5. Krzysztof Skrzyński 

 

Przewodnicząca obrad  odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła  jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ Nr 66/X/2015 

 ws powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 16  do protokołu. 

   

 

Do punktu 14. Uchwała RM ws zm. Uchwały ws przystąpienia Gminy Miasto Sierpc  

                         do Stowarzyszenia pn. Lokalna Grupa Działania „Sierpeckie  

                         Partnerstwo”. 
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Pani Barbara Wierzbicka  poinformowała, że niniejsza uchwała jest dopełnieniem 

formalności związanym z przystąpieniem przez Gminę Miasto Sierpc do 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Sierpeckie Partnerstwo”. 

Przewodnicząca obrad  odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła  jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ Nr 67/X/2015 

 ws zm. Uchwały ws przystąpienia Gminy Miasto Sierpc do Stowarzyszenia pn. 

Lokalna Grupa Działania „Sierpeckie Partnerstwo”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 17  do protokołu. 

 

 

Do punktu 15. Uchwała RM ws wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy  

                         nieruchomości przy ul. Żeromskiego w trybie bezprzetargowym na  

                         okres 1 roku. 

 

Pan Krzysztof Piątkowski -  Naczelnik Wydz. Architektury  poinformował Radę, że w  

przypadku, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, dotychczasowy 

dzierżawca chce kontynuować dzierżawę tej samej nieruchomości, zawarcie 

kolejnej umowy wymaga akceptacji ze strony Rady Miejskiej. 

Wobec powyższego zasadnym jest podjęcie przedmiotowej uchwały. 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodnicząca obrad  odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła  jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ Nr 68/X/2015 

 ws wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości przy ul. Żeromskiego 

w trybie bezprzetargowym na okres 1 roku. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 18  do protokołu. 

 

 

Do punktu 16. Uchwała RM ws zm. Uchwały nr 53/IX/2015 ws wyrażenia zgody na  

                         kontynuację dzierżawy nieruchomości przy ul. Kolejowej. 

 

Pan Krzysztof Piątkowski -  Naczelnik Wydz. Architektury  poinformował Radę, że w 

przypadku, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, strony zawierają 

kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość, wymagana jest 

zgoda Rady Miejskiej (art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o 

samorządzie gminnym oraz art. 23 ust. 1 pkt 7a ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o 

gospodarce nieruchomościami). 

W związku z wolą dotychczasowego dzierżyciela nieruchomości, wyrażoną już po 

rozwiązaniu umowy dzierżenia, kontynuacji dzierżawy nieruchomości opisanej w § 1 

uchwały konieczne jest podjęcie uchwały o wskazanej treści. 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodnicząca obrad  odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła  jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ Nr 69/X/2015     ws zmiany uchwały nr 53/IX/2015. 

 Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 19  do protokołu. 
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Do punktu 17. Uchwała RM ws wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy  

                         nieruchomości przy ul. Wiosny Ludów na okres dwóch miesięcy.  

 

Pan Krzysztof Piątkowski -  Naczelnik Wydz. Architektury  poinformował Radę, że w 

przypadku, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, dotychczasowy 

dzierżawca chce kontynuować dzierżawę tej samej nieruchomości, zawarcie 

kolejnej umowy wymaga akceptacji ze strony Rady Miejskiej. 

Wobec powyższego podjęcie tej uchwały jest zasadne. 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodnicząca obrad  odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła  jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ Nr 70/X/2015      

 Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

                          

Do punktu 18. Uchwała RM ws sprzedaży nieruchomości niezabudowanych w  

                        drodze przetargu ustnego nieograniczonego przy ul. Paderewskiego. 

 

Pan Krzysztof Piątkowski -  Naczelnik Wydz. Architektury  poinformował Radę, że 

przedmiotowa nieruchomość w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego przeznaczona jest  pod zabudowę mieszkaniową wielorodzinną. W 

oparciu o art. 37 ust. 1 ustawy o gospodarce nieruchomościami, sprzedaż 

nieruchomości może nastąpić w drodze przetargu ogłaszanego przez Burmistrza 

Miasta Sierpca za zgodą Rady Miejskiej Sierpca (Uchwała Rady Miejskiej w Sierpcu z 

dnia 24 września 2003 r. Nr 73/X/2003 w sprawie zasad nabywania i zbywania 

nieruchomości). 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodnicząca obrad  odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła  jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ Nr 71/X/2015      

 Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

 

Do punktu 19. Uchwała RM ws zm. Uchwały z 2007r. o utworzeniu jednostki  

                         budżetowej pn. Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Sierpcu. 

 

Pani Renata Górzyńska -  Naczelnik Wydz. Spraw Komunalnych poinformowała 

Radę, że zmianę zapisów w Statucie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sierpcu 

zaleciła Regionalna Izba Obrachunkowa wskazując iż zapisy w § 13 ust. 6 są 

niezgodne z obowiązującymi przepisami ustawy o finansach publicznych.  

Wobec powyższego należało dostosować istniejący Statut do obowiązujących 

przepisów prawnych. 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodnicząca obrad  odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła  jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ Nr 72/X/2015      

 Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
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Do punktu 20. Uchwała RM ws zm. Uchwały z 25.02.2015r. ws udzielenia pomocy  

                         rzeczowej dla  Województwa Mazowieckiego. 

 

Pani Katarzyna Joniak – Skarbnik Miejski poinformowała Radę, że zmiana dotyczy 

wysokości środków budżetu Miasta na 2015 rok. Po dokonaniu rozeznania cen na 

rynku stwierdzono, że kwota zabezpieczona uchwałą 40/VI/2015 Rady Miejskiej 

Sierpca z dnia 25 lutego 2015r. w sprawie: udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwo Mazowieckiego w wysokości 40.000 zł nie wystarczy na wykonanie 

raportu o oddziaływaniu no środowisko przedsięwzięcie polegające no budowie 

nowego odcinka drogi wojewódzkiej, od istniejącej drogi wojewódzkiej nr 500 (ul. 

Płockiej) w miejscowości Gorzewo do drogi krajowej nr 10 w miejscowości Borkowo 

Kościelne wraz z budową nowego odcinka drogi gminnej (ul. Witosa) od ul Płockiej 

do skrzyżowania z nowym odcinkiem drogi wojewódzkiej, nie wystarczy na 

wykonanie w/w raportu. Dokumentacja ta stanowić będzie pomoc rzeczową 

udzielona przez Miasto Województwu Mazowieckiemu. 
 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodnicząca obrad  odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła  jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ Nr 73/X/2015      

 Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 

 

Do punktu 21. Uchwała RM ws uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami  

                         bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie  

                         Gminy Miasto Sierpc na rok 2015”. 

 

Pani Renata Górzyńska -  Naczelnik Wydz. Spraw Komunalnych poinformowała 

Radę, że zgodnie z art. 11 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt 

do zadań własnych gminy należy zapewnianie opieki bezdomnym zwierzętom oraz 

ich wyłapywanie. Z tego względu art. 11a wskazanego aktu prawnego zobowiązuje 

radę gminy do uchwalenia, co roku programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. 

W związku z powyższym przygotowany został Program opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto 

Sierpc w 2015 roku. 

Obejmuje on swoim zakresem realizację takich zadań jak: 

1) zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w Schronisku, 

2) sprawowanie opieki nad kotami wolno żyjącymi (sterylizacja/kastracja, 

dokarmianie oraz leczenie weterynaryjne, w przypadku zwierząt chorych lub 

rannych), 

3) odławianie bezdomnych zwierząt, 

4) obligatoryjna sterylizacja i kastracja zwierząt w Schronisku, 

5) poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt, 

6) usypianie ślepych miotów, 

7) wskazywanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt     

gospodarskich, 
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8) zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń 

drogowych z udziałem zwierząt, 

9) edukacja mieszkańców w zakresie opieki nad zwierzętami. 

Ze względu na określone uwarunkowania prawne oraz fakt zgłaszanego w 

ostatnim czasie niekontrolowanego wzrostu populacji bezdomnych zwierząt, 

podjęcie niniejszej uchwały jest niezbędne i zasadne.  

 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodnicząca obrad  odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła  jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ Nr 74/X/2015      

 Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 

         

Do punktu 22. Uchwała RM ws zm. Uchwały ws ustalenia sieci publicznych 

                         przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych  

                         prowadzonych przez Miasto Sierpc. 

 

Pan Marek Zdrojewski – Naczelnik Wydz.Oświaty  poinformował, że zmianie ulega 

treść § 2  uchwały nr 47/VI/2011 z 9.02.2011r. , a dot. sieci oddziałów przedszkolnych 

realizujących roczne przygotowanie przedszkolne: w SP2 – jeden oddział realizujący 

podstawę programową wychowania przedszkolnego, w SP 3 – dwa oddziały. 

 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodnicząca obrad  odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła  jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ Nr 75/X/2015      

 Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

 

Do punktu 23. Uchwała RM ws określenia regulaminu otwartego konkursu ofert oraz  

                         kryteriów wyboru ofert na zapewnienie możliwości korzystania z  

                         wychowania przedszkolnego w niepublicznych przedszkolach  

                         i niepublicznych innych formach wychowania przedszkolnego. 

 

W związku z rozstrzygnięciami wprowadzonymi przez ustawę z dnia 7 września 1991r. 

o systemie oświaty (tj. Dz.U z 2004r., Nr 256, poz. 2572 ze zm.) od 1 września 2015r. 

każdemu dziecku w wieku lat czterech (z początkiem roku szkolnego w tym roku 

kalendarzowym, w którym kończy cztery lata) przysługuje prawo do korzystania z 

wychowania przedszkolnego. Z kolei od 1 września 2017r. analogiczne uprawnienie 

będzie przysługiwało dzieciom trzyletnim. Zapewnienie warunków do realizacji 

przedmiotowego prawa jest zadaniem własnym gminy. Tym samym gmina Miasto 

Sierpc jest zobowiązana do zapewnienia dzieciom, o których mowa powyżej miejsc 

w przedszkolach publicznych, przedszkolach niepublicznych, niepublicznych innych 

formach wychowania przedszkolnego na zasadach określonych w art. 90 ust. 1 b 

oraz 1 c ustawy o systemie oświaty w brzmieniu nadanym przez art. 1 pkt. 20 lit. B 

ustawy z dnia 13 czerwca 2013r. o zmianie ustawy o systemie oświaty i niektórych 
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innych ustaw (Dz.U.2013, poz. 827). W celu wypełnienia omawianego obowiązku, tj. 

zapewnienia wszystkim dzieciom prawa do korzystania z edukacji przedszkolnej 

gmina Miasto Sierpc winna dysponować możliwością przeprowadzenia otwartego 

konkursu ofert dla niepublicznych przedszkoli lub niepublicznych form wychowania 

przedszkolnego. Podstawą przeprowadzenia otwartego konkursu ofert jest 

określenie jego regulaminu oraz kryteriów wyboru ofert. 

W związku z powyższym przyjęcie przedmiotowej uchwały należy uznać za zasadne.    

Radni nie mieli uwag. 

Przewodnicząca obrad  odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła  jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ Nr 76/X/2015      

 Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

 

 

Do punktu 24. Uchwała RM ws   skargi na Dyrektora SP nr 3. 

 

Pani Barbara Wierzbicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej - W związku z wniesioną 

przez Skarżącego skargą dotyczącą stosowania przez Dyrektora Szkoły 

Podstawowej nr 3 działań o charakterze mobbingu w stosunku do  jego osoby, jak 

również nadużywania władzy wobec pracowników jednostki Rada Miejska 

wskazuje, iż organem właściwym do rozpatrzenia wskazanych zarzutów jest 

Prokuratura Rejonowa w Sierpcu. 

Podnoszone w skardze zarzuty nie mieszczą się w przedmiocie skargi zdefiniowanej 

w art. 227 k.p.a. Wskazane zarzuty winny być zatem rozpatrzone przez właściwy do 

tego organ. Z uwagi na ewentualną możliwość karnego ich charakteru (art. 218 § 1 

k.k.) organem właściwym do ich rozpatrzenia jest Prokuratura Rejonowa w Sierpcu.  

Jednocześnie Rada Miejska w Sierpcu wskazuje iż podnoszone przez Skarżącego 

zarzuty, mogą stanowić równocześnie podstawę do skierowania sprawy na drogę 

sądową. Sądem właściwym do rozpatrzenia zasadności podnoszonych zarzutów 

byłby wówczas Sąd Rejonowy w Płocku, Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych. 

Zarzuty stawiane w skardze w/w zakresie stanowią bowiem w rozumieniu art. 476 §1 

pkt 1 Kodeksu postępowania cywilnego roszczenia ze stosunku pracy lub z nimi 

związane, w szczególności zarzuty te dotyczą naruszenia przez dyrektora szkoły 

zasady równego traktowania pracowników (art. 183d Kodeksu pracy) i działań lub 

zachowań posiadających znamiona mobbingu (art. 943 Kodeksu pracy). Jako takie 

winny więc być rozpatrywane nie przez Radę Gminy, a przez organ właściwy, 

którym w zaistniałej sytuacji jest sąd pracy. To sąd pracy, a nie Rada Miejska, może 

rozstrzygnąć, czy doszło do dyskryminowania pracownika. Podobnie sąd pracy 

może ustalić, czy poczynania dyrektor szkoły wobec nauczyciela mają znamiona 

mobbingu. Zgodnie z art. 943 § 3 Kodeksu pracy pracownik, u którego mobbing 

wywołał rozstrój zdrowia, może dochodzić od pracodawcy (jeśli podda spór w tym 

zakresie rozstrzygnięciu właściwego sądu pracy) odpowiedniej sumy tytułem 

zadośćuczynienia pieniężnego za doznaną krzywdę. Pracownik obowiązany jest 

wówczas do przytoczenia faktów wskazujących na mobbing i obciąża go przy tym 

ciężar ich udowodnienia. Powyższe zostało wyrażone także w orzecznictwie, a 

konkretnie w wyroku Sądu Najwyższego z dnia 6 grudnia 2005 r., sygn. III PK 94/05.  

W powyższej sprawie Skarżący, jak również nauczyciele i inni pracownicy Szkoły 

Podstawowej nr 3 w Sierpcu mogą zwrócić się również o pomoc do właściwego 

Okręgowego Inspektoratu Pracy. 
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Mając na względzie powyższe okoliczności Rada Miejska podejmuje uchwałę o 

wskazanej treści.  

 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodnicząca obrad  odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła   

 

UCHWAŁĘ Nr 77/X/2015    

 

ZA – 11 radnych, wstrzymało się 2 radnych,    radna Barbara Gil nie wzięła udziału w 

głosowaniu. 

 Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

 

Do punktu 25. Uchwała RM ws   skargi na Dyrektora MOPS. 

 

Pani Barbara Wierzbicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej - W związku z wniesioną w 

dniu 16 marca 2015 roku skargą Pana Patrzyka Buczyńskiego na Panią Alinę 

Olszewską – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Rada Miejska, po 

przeanalizowaniu zebranych w sprawie dokumentów, stwierdza jej bezzasadność.  

Na wstępie należy zaznaczyć, iż podniesione w skardze zarzuty miały charakter 

bardzo ogólnikowy. Nie mniej, z uwagi na ich podniesienie można je podzielić na 

kilka kategorii: 

1) pierwsza grupa zarzutów dotyczy decyzji podejmowanych przez jednostkę 

organizacyjną, z którymi to decyzjami Skarżący się nie zgadza. Tego dotyczy 

m.in. zarzut: 

a) niesprawiedliwego rozdzielania zasiłków i skracania czasu ich 

otrzymywania 

b) pozbawienia ustawowych zasiłków dla osób samotnie wychowujących 

dzieci 

c) niesprawiedliwe rozdzielanie darów z banku żywności, samowolne 

ocenianie rodzin 

Dokumentacja nie potwierdza tych zarzutów. Po pierwsze część z tych 

zarzutów nie powinna być adresowana do Dyrektor MOPS albowiem to nie 

kierowana przez nią jednostka lecz Polski Komitet Pomocy Społecznej 

Oddział Rejonowy w Sierpcu zajmuje się wydawaniem żywności zgodnie z 

obowiązującymi zasadami. Co do pozostałych zarzutów każda decyzja 

Dyrektor jednostki organizacyjnej podejmowana  była na podstawie 

obowiązujących przepisów. Jeżeli osoba wnioskująca o decyzję 

kwestionowała jej rozstrzygnięcie przysługiwał jej środek odwoławczy. 

Nieliczne grono skorzystało z tego uprawnienia i z reguły nie było one 

uwzględniane przez organ odwoławczy. Podnoszenie w związku z tym 

zarzutów jest bezzasadne. 

2) druga grupa zarzutów dotyczy nieprzestrzegania przez Dyrektor MOPS 

przepisów aktów prawnych czy wyroków sądowych. Tego dotyczy  m.in 

zarzut: 

a) nieprzestrzegania terminu wypłat alimentów ustalonych wyrokiem Sądu, 

b) zła interpretacja, na korzyść MOPS-u, ustawy o pomocy społecznej, 
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c) opieszałości w rozpatrywaniu decyzji z SKO Płock podań na podstawie 

wyroku NSA Warszawa 

d) naruszania praw człowieka oraz łamania Konstytucji RP. 

Odnosząc się do poszczególnych zarzutów należy wskazać, iż część z nich ma 

charakter bardzo ogólny, że nie sposób odnieść do zawartej w nich treści np. 

zła interpretacja ustawy o pomocy społecznej czy naruszanie praw 

człowieka. Jeżeli zaś chodzi o zarzuty dotyczące nieprzestrzeganie wyroków 

sądowych, to nie Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej lecz strony 

postępowania są związane wyrokiem sądowym odnośnie poczynionych przez 

Sąd ustaleń. Po wtóre zaś, jak wynika z wyjaśnień przedłożonych przez 

Dyrektor MOPS nie jest wiadomym o jakiej to opieszałości wspomina Skarżący 

albowiem brak jest dokumentów potwierdzających ten fakt.   

3) trzecia grupa zarzutów dotyczy szeroko rzecz ujmując jakości pracy jednostki 

organizacyjnej, tj.: 

a) wydawanie niekalorycznych zup bez drugiego dania oraz wkładek porą 

zimową 

b) nieprzyjemna obsługa petenta oraz jego poniżanie 

c) zmuszanie osób korzystających z MOPS do pracy w Miesiączkowie za 20 

groszy 

d) nieuwzględniania dzieci na choince Caritas 

Dyrektor MOPS zaprzecza, jakoby miało miejsce poniżanie czy nieprzyjemna 

obsługa petentów, zaś fakt pominięcia na choince Caritas dotyczył 

wyłącznie jednego dziecka w 2015 r. za co pracownik jednostki przeprosił 

rodzica zapewniając o zaproszeniu na rok kolejny. Całkowicie bezzasadny 

jest zarzut zmuszania do zatrudniania za 20 groszy osób korzystających z 

pomocy MOPS-u. Osoby podejmujące tego rodzaju pracę czynią to 

samodzielnie, a jak wynika z relacji osób korzystających z oferty 

przedkładanej przez Rolniczą Spółdzielnię Produkcyjną Nowe Pole Górzno 

zarobki są na poziomie co najmniej kilkudziesięciu złoty dziennie. Odnośnie 

zaś zarzutu niekaloryczności oraz zawartości posiłków żaden przepis prawa 

nie przewiduje tzw. wkładki zimowej. Jak wynika zaś z wyjaśnień Pani Aliny 

Olszewskiej kaloryczność wydawanych dań jest na możliwie najwyższym 

poziomie. 

4) nepotyzmu – tj. zatrudniania rodziny w podległej jednostce organizacyjnej  

Wyjaśnienia Dyrektor MOPS uzasadniają jednoznaczne stwierdzenie 

bezzasadności tego zarzutu. Nie jest prawdą jakoby kilka osób z rodziny 

aktualnie Kierującej jednostką organizacyjna było w niej zatrudnionych. Jak 

wynika z dokumentacji jest to jeden członek rodziny, który pracuje w Miejskim 

Ośrodku Pomocy  Społecznej od 1991 r., tj.  przed podjęciem pracy w 

charakterze Dyrektora przez Panią Alinę Olszewską.  

Mając zatem na względzie powyższe okoliczności brak jest jakichkolwiek podstaw 

do uwzględnienia przedmiotowej skargi.  

 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodnicząca obrad  odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła   

 

UCHWAŁĘ Nr 78/X/2015     
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ZA  - 13 radnych,  radna Barbara Gil nie brała udziału w głosowaniu. 

 Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

 

Do punktu 26. Uchwała RM ws udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa  

                         Mazowieckiego. 

 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że  pomoc rzeczowa dla Województwa przeznaczona na 

wykonanie i przekazanie projektu o nazwie: optymalizacja sygnalizacji miejskiej w 

centrum miasta Sierpca wraz z dostosowaniem programu do funkcji „Zielonej strzałki 

przy poczcie”. 

 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodnicząca obrad  odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła  jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ Nr 79/X/2015      

 Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 

 

 

Do punktu 27. Uchwała RM ws wyrażenia zgody na kontynuację najmu części  

                         nieruchomości SP3  na okres 10 lat. 

 

Pani Skarbnik  wyjaśniła, że Stowarzyszenie Apostolstwa Katolickiego Księża Pallotyni 

zwróciło się z prośbą o najem lokalu i przyległych boisk przy Szk. Podstawowej Nr 3 z 

przeznaczeniem na realizację celów oświatowych. Stowarzyszenie prowadzi 

Publiczne Gimnazjum im. Leona Wetmańskiego, do którego uczęszcza młodzież z 

naszego miasta. Pan Burmistrz wnosi o wyrażenie zgody na kontynuacje dzierżawy 

części nieruchomości SP3 na okres 10 lat. 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodnicząca obrad  odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła   

 

UCHWAŁĘ Nr 80/X/2015  

ZA – 8 radnych,  przeciw – 2 radnych,  wstrzymało się  - 2 radnych, nie głosowali 

radni Bogdan Bartnicki i Jerzy Stachurski.     

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

 

Do punktu 28. Uchwała RM ws określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu  

                         udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter  

                         cywilnoprawny przypadających Gminie Miasto Sierpc lub jej  

                         jednostkom podległym oraz warunków dopuszczalności  pomocy  

                         publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc  

                         publiczną. 

 

Wyjaśnień udzieliła Pani Katarzyna Joniak – Skarbnik Miejski – dot. czynszów z 

najmu i dzierżawy. 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodnicząca obrad  odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 



 17 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła  jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ Nr 81/X/2015      

 Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 

 

Do punktu 29. Uchwała RM ws zwolnień od podatku od nieruchomości oraz  

                         określenia warunków udzielania pomocy de minimis dla  

                         przedsiębiorców tworzących inwestycje na terenie Miasta Sierpc. 

 

Pani Katarzyna Joniak - Podstawę prawną podjęcia uchwały w sprawie zwolnienia 

od podatku od nieruchomości stanowi art. 7 ust. 3 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 

roku o podatkach i opłatach lokalnych (t.j. Dz. U. z 2014 roku poz. 849 z późń. zm.). 

W świetle tego przepisu rada gminy posiada uprawnienia do wprowadzenia w 

drodze uchwał zwolnień przedmiotowych w zakresie podatku od nieruchomości. 

Pomoc, o której mowa wyżej jest udzielana jako pomoc de minimis (art. 20 b 

cytowanej ustawy).  

Od dnia 1 stycznia 2014r. obowiązuje nowe rozporządzenie Komisji (UE) nr 1407/2013  

z dnia 18 grudnia 2013 roku w sprawie stosowania art. 107 i 108 Traktatu  

o funkcjonowaniu Unii Europejskiej do pomocy de minimis, które zastąpiło 

rozporządzenie Komisji (WE) nr 1998/2006 z dnia 15 grudnia 2006r. w sprawie 

stosowania art. 87 i 88 Traktatu WE do pomocy de minimis. W związku z tym wszystkie 

programy pomocowe - uchwały muszą być zgodne z nowymi przepisami o pomocy 

de minimis. Proponowane w niniejszej uchwale zwolnienia stanowią kontynuację 

uchwały nr 329/XXXIX/2010 Rady Miejskiej w Sierpcu z dnia 18 marca 2010r.  

w sprawie zwolnień przedmiotowych od podatku od nieruchomości oraz przyjęcia 

,,Programu pomocy de minimis udzielanej przedsiębiorcom na wspieranie nowych 

inwestycji i tworzenie nowych miejsc pracy na terenie miasta Sierpca”.  

Podobnie, jak obowiązująca dotychczas uchwała, także i ta ma na celu rozwój 

gospodarczy miasta Sierpca i łagodzenie skutków bezrobocia poprzez zwolnienie 

od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców tworzących inwestycje.  

W przedstawionej uchwale uzyskanie prawa do zwolnienia obwarowane jest 

utworzeniem  inwestycji.  

Budowa nowych budynków i budowli lub ich części wiąże się z kształtowaniem rynku 

pracy, a co za tym idzie - z pobudzeniem lokalnej gospodarki. Jednym z czynników 

zachęcających do podjęcia działań inwestycyjnych jest zwolnienie od podatku od 

nieruchomości. Proponowane zwolnienie ma na celu również zachęcenie 

przedsiębiorców funkcjonujących w naszym mieście oraz nowych, zewnętrznych 

inwestorów do inwestowania kapitału i tworzenia nowych miejsc pracy na terenie 

miasta Sierpca. System zachęty poprzez zwolnienie od podatku od nieruchomości 

powinien generować tworzenie nowych miejsc pracy, co wpłynie na spadek 

bezrobocia w Sierpcu, a tym samym nastąpi polepszenie warunków materialnych 

wielu rodzin, a także poprawa kondycji lokalnej przedsiębiorczości poprzez 

zwiększenie siły nabywczej mieszkańców miasta. 

Celem niniejszej uchwały jest wsparcie działań na rzecz zwiększenia zatrudnienia 

wśród Sierpczan. Jednocześnie wskazany akt prawny jest swego rodzaju wsparciem 

dla przedsiębiorstw podejmujących działania na rzecz ich rozwoju. 

Z tego względu podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne.  
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Radni nie mieli uwag. 

Przewodnicząca obrad  odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła  jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ Nr 82/X/2015      

 Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 32  do protokołu. 
 

 

 

Do punktu 30 – Uchwała RM ws utworzenia obwodu głosowania w Szpitalu  

                           Powiatowym w Sierpcu. 

 

Pani Barbara Wojciechowska – Dobies – Sekretarz Miejski – poinformowała, że 

Prezydent RP  zarządził referendum ogólnokrajowe na dzień 6 września 2015r.  

Referendum przeprowadza się w stałych i odrębnych obwodach głosowania 

utworzonych na terenie gminy. 

W związku z powyższym   na podstawie art. 12 § 4 ustawy z dnia  05 stycznia 2011r.  –  

Kodeks wyborczy  (Dz. U. z 2011r. Nr 21, poz. 112 z późn. zm.) w związku z art. 6    ust. 2 

ustawy z dnia 14 marca 2003 r. o referendum ogólnokrajowym  (t. j. Dz. U               z 

2015 r., poz. 318), rada gminy  na wniosek burmistrza  tworzy odrębny obwód 

głosowania w szpitalu, jeżeli w dniu wyborów będzie w nim przebywać co najmniej  

15 wyborców, a gdy liczba wyborców byłaby mniejsza, wówczas można utworzyć 

obwód głosowania po zasięgnięciu opinii kierownika szpitala. W piśmie z dn. 

19.06.br. dyrektor szpitala określił, iż w placówce w dniu referendum może 

przebywać ok. 85 pacjentów. 

W związku z powyższym zachodzi  konieczność podjęcia uchwały o utworzeniu 

obwodu odrębnego w Szpitalu Powiatowym w Sierpcu. 

Ostateczny termin podjęcia uchwały upływa w dn. 23.07.br. 

 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodnicząca obrad  odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła  jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ Nr 83/X/2015      

 Podjęta uchwała stanowi  załącznik nr 33  do protokołu. 
 

 

 

Do punktu 31. Uchwała RM ws zmian w budżecie Miasta 2015r. 

 

Pani Katarzyna Joniak – Skarbnik Miejski – zapoznała Radę z proponowanymi 

zmianami budżetowymi. 

Radni omawiali te zmiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 24 czerwca 

2015r. 

Radni pozytywnie zaopiniowali wniosek Opactwa Sióstr Benedyktynek o udzielenie 

dotacji w wys. 16.000zł na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków – zgodnie z zapisami 

uchwały nr 300/XL/2013 z 27.03.2013r. 

Pozostałe wnioski uzyskały również pozytywną opinię Rady,  m.in.  dla Policji – kwota 

15.000zł. 

Radni nie mieli uwag do zmian budżetowych. 
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Przewodnicząca obrad  odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła  

 

UCHWAŁĘ Nr 84/X/2015      

ZA – 13,   1 radny wstrzymał się od głosu. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr  34  do protokołu. 

 

 

 

Do punktu 32. Sprawozdanie z działalności MOPSu za 2014r. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że wszyscy radni otrzymali 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2014r. w 

dniu 11 maja 2015r.  Zapoznali się ze sprawozdaniem.  Na posiedzeniu 

przedsesyjnym uwag nie było. 

Radni nie mieli uwag do przedłożonego Sprawozdania i przyjęli go do aprobującej 

wiadomości. 

Sprawozdanie znajduje się w teczce Rady – BR.0004.22.2015. 

 

 

Do punktu 33. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za 2014r. 

 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że wszyscy radni w dniu 11 maja 2015r. 

otrzymali materiał zawierający Ocenę Zasobów Pomocy Społecznej za 2014r. 

Radni nie mieli pytań / uwag do przedłożonego dokumentu. 

Ocena zasobów Pomocy Społecznej znajduje się w teczce Rady – BR.0004.21.2015. 

 

 

Do punktu 34. Sprawy różne. 

 

Pani Alina Olszewska – dyrektor MOPS podziękowała za pomoc przy organizacji i 

poprowadzeniu imprez sportowych na pikniku rodzinnym, który odbył się 21 czerwca 

2015r. Panom: p. Mariuszowi Czajkowskiemu – przew. Z.O. Nr 3,  Radnemu 

Waldemarowi Frydrychowiczowi, Radnemu Dariuszowi Malanowskiemu i Radnemu 

Bogdanowi Bartnickiemu. 

 

Pan Burmistrz podziękował  Radnym Jerzemu Stachurskiemu i Krzysztofowi 

Rudowskiemu za pomoc w doprowadzeniu do finału budowy chodnika w ul. 

Kilińskiego. 

 

 

Do punktu 35. Komunikaty. 

 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że do protokołu z IX zwyczajnej z 

29.04.2015r. nikt nie wniósł uwag.  

Protokół z IX sesji zostaje przyjęty do aprobującej wiadomości. 

 

Pani Przewodnicząca obrad  poinformowała, że jest to ostatnia zwyczajna sesja 

przed wakacjami,  jeśli nie będzie pilnych spraw, to będzie krótka przerwa w 

obradach Rady, chyba, że będzie konieczność zwołania sesji, to zwołam ją w trybie 

nadzwyczajnym. 
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Do punktu 36. Zamknięcie obrad. 

 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad  ogłaszam zakończenie sesji. 

„ZAMYKAM OBRADY X SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA”. 

 

Na tym protokół zakończono, napisano i po przeczytaniu podpisano. 

 

 

Protokółowała:                                                       Przewodnicząca obrad: 

 

Halina Waszkiewicz                                                  Barbara Wierzbicka       

 


